



## الخبرات العمليّة

- 1- نائب رئيس مجلس إدارة جمعية واسط التاريخية .
- 2- عضو في هيئة تحرير مجلة كلية الكوت الجامعة .
- 3- اختبار صلاحية التدريس في 2015/4/30.
- 4- مهارات الحاسوب من مركز كلية الكوت الجامعة في 2017/3/20.
- 5- سلامة اللغة العربية في 18 / 2017/4/ كلية الكوت الجامعة .
- 6- (طرائق التدريس الحديثة ) في جامعة واسط 2017/12/5.
- 7- عضو جمعية الخطاطين العراقيين .

## المؤهلات العلميّة

- 1- بكالوريوس تاريخ – كلية التربية – جامعة واسط – للعام الدراسي 2006-2007 و بمعدل (75.51) و بتقدير جيد . و تسلسل (5) من مجموع الدفعة البالغ عددهم (86) حسب الامر الجامعي ذي العدد (3) في 20/7/2007 .
- 2- ماجستير في التاريخ الحديث و المعاصر – كلية التربية – جامعة القادسية عام 2012 و بمعدل (77.166) و بتقدير جيد و تسلسل (1) على (5) طالب حسب الامر الجامعي الصادر من جامعة القادسية قسم البحث و التطوير .
- 3- دكتوراه فلسفة في التاريخ الحديث – كلية التربية – جامعة القادسية عام 2017 و بمعدل (78.34) و بتقدير (جيد) و تسلسل (5) على (7) طالب حسب الامر الجامعي .

## الدورات التدريبية

- 1- المشاركة في المؤتمر العلمي الدولي الأول في كلية الكوت الجامعة للفترة من 29 – 30 نيسان 2017.
- 2- المشاركة في دورة التنظيم و التطوير الإداري في مدينة إسطنبول في تركيا من 24-30 اب 2017.
- 3- المشاركة في ندوة مدراء التسجيل في مقر الوزارة للفترة من 15018 تشرين الأول 2017.
- 4- المشاركة في دورة سلامة اللغة العربية في كلية الكوت الجامعة للفترة من 10-18 نيسان 2017 .
- 5- المشاركة في الملتقى العلمي الإعلامي الأول بعنوان ( دور التقنيات المعلوماتية الحديثة في مواجهة الإرهاب عبر استثمار طاقات الشباب و توظيفها مجتمعيًا) في 17 حزيران 2017 في كلية الكوت الجامعة .
- 6- المشاركة في دورة الحاسوب في مركز كلية الكوت الجامعة للاختبارات للفترة من 5 – 13 اذار 2017.
- 7- المشاركة في الندوة الأدبية بعنوان ( المتنبي شاعر العرب الاكبر ) التي أقامها قسم اللغة العربية في كلية الكوت الجامعة بالتعاون مع قسم اللغة العربية – كلية الآداب – جامعة واسط في 2017/3/14.

## البحوث المنشورة

- 1- بحث منشور في مجلة لارك بعنوان (ذو الفقار علي بوتو و نشاطه التنظيمي في حزب الشعب) العدد(8) السنة الرابعة 2012 .
- 2- بحث منشور في مجلة لارك للفلسفة و اللسانيات و العلوم الاجتماعية بعنوان (تأثير اهل الشام في الحركة المسرحية المصرية) في العدد الخامس و العشرون في 2017/4/1 .
- 3- بحث منشور في مجلة واسط للعلوم الإنسانية بعنوان (تأثير اهل الشام في الصحافة المصرية ) في 2017/2/12 .
- 4- بحث منشور في مجلة الكوت الجامعة المحكمة في 2017/2/12.

## معلومات الاتصال

|                     |  |
|---------------------|--|
| 07712368632         |  |
| drhymjwdv@gmail.com |  |
| ذكر                 |  |
| 1968                |  |
| متزوج               |  |
| كوت/ حى الجامعة     |  |
| عراقي               |  |
| العربية             |  |

## العنوان الوطني

العراق – واسط

## المهارات

- 1-أقامة المحاضرات و الندوات .
- 2- استخدام برامج الاوفيس

## اللغات

اللغة العربية



## Name & Personal Brief

### Raheem Joodi Ghyadh

## Contact Info

|  |                     |
|--|---------------------|
|  | 07712368632         |
|  | drhymjwdy@gmail.com |
|  | Male                |
|  | 1986                |
|  | Married             |
|  | Kut – Hay Aljameea  |
|  | Iraq                |
|  | Arabic              |

## Skills

- 1- Organizing lectures and seminars.
- 2- Using Office programs

## Languages

- 1- Organizing lectures and seminars.
- 2- Using Office programs

## Experience

- 1- Vice-Chairman of the Wasit Historical Society.
- 2- Member of the editorial board of Al-Kut University College Journal.
- 3- Teaching aptitude test on 30/4/2015.
- 4- Computer skills from Al-Kut University College Center on 20/3/2017.
- 5- The safety of the Arabic language on 04/18/2017 Al-Kut University College.

## Education

- 1 - Bachelor of History - College of Education - University of Wasit - for the 2006-2007 academic year, with a GPA of (75.51) and a good grade. And a sequence of (5) out of the total batch of (86) according to the university order number (3) on 7/20/2007.
- 2- Master's degree in Modern and Contemporary History - College of Education - University of Al-Qadisiyah in 2012 with a GPA of (77,166) with a good grade and a sequence of (1) over (5) students according to the university order issued by the University of Al-Qadisiyah, Department of Research and Development.
- 3- Doctor of Philosophy in Modern History - College of Education - University of Al-Qadisiyah in 2017, with an average of (78.34), with a grade (good) and a sequence of (5) out of (7) students according to the university order.

## Courses

- 1- Participation in the first international scientific conference at Al-Kut University College for the period from April 29-30, 2017.
- 2- Participation in the Organization and Administrative Development Course in Istanbul, Turkey, from 24-30 August 2017.
- 3- Participation in the Registration Managers' Symposium at the Ministry's headquarters for the period from 15-18 October 2017.
- 4- Participation in the Arabic language safety course at Al-Kut University College for the period from 10-18 April 2017.
- 5- Participation in the first scientific media forum entitled (The Role of Modern Information Technologies in Confronting Terrorism by Investing in the Energy of Youth and Employing it in the Community) on June 17, 2017 at Al Kut University College.
- 6- Participation in the computer course at the Kut University College Examination Center for the period from 5 to 13 March 2017.
- 7- Participation in the literary symposium entitled (Al-Mutanabbi, the Greatest Arab Poet), which was held by the Department of Arabic Language at Kut University College in cooperation with the Department of Arabic Language - College of Arts - Wasit University on 3/14/2017.

## Published articles

1- A research published in Lark magazine entitled (Zulfiqar Ali Bhutto and his organizational activity in the People's Party), issue (8), fourth year 2012.

2- A research published in the Lark Journal of Philosophy, Linguistics and Social Sciences entitled (The Impact of the People of the Levant on the Egyptian Theatrical Movement) in the twenty-fifth issue on 1/4/2017.

3- A research published in Wasit Journal for Human Sciences entitled (The Impact of the People of the Levant on the Egyptian Press) on 12/2/2017.

4- Research published in Al-Kut University Journal on 12/2/2017.